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KF § 107     DNR: KU.2015.7  
 
 
 
Godkännande av dagordning     
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Dagordningen godkännes. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



HÖGSBY KOMMUN  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 3 (42) 
 
Kommunfullmäktige  2015-06-01  
 

Justerandes sign 
 

 Utdragsbestyrkande 

   

 

 
 

KF § 108     DNR: KU.2015.8  
 
 
 
Fråga om sammanträdet blivit i laga ordning kungjort    
Meddelas att kallelse till dagens sammanträde skett genom föreskriven 
annonsering i ortens tidningar, anslag på kommunens officiella 
anslagstavla, annonsering på kommunens hemsida samt genom personliga 
kallelser till samtliga ledamöter. Därjämte har även ersättarna erhållit 
kallelsen för kännedom. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Sammanträdet har blivit i laga ordning kungjort. 
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KF § 109     DNR: KU.2015.9  
 
 
 
Allmänhetens frågestund    
Liselotte Israelsson, Grönskåra, frågar vad Högsby kommun har för 
visioner och idéer kring framtida utveckling med anledning av resultatet i 
Fokusmätningen som presenterades i fredags. 
 
Kommunchef Anders Johansson redovisar parametrar som använts vid 
mätningen. Kommunchefen har även varit i kontakt med en av de forskare 
som varit ansvarig för mätningen. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Stihna Johansson Evertsson (C) säger att   
viktiga faktorer för kommuninvånare i Högsby kommun inte var med i 
undersökningen. 
 
  
 
 
 
 
 
 



HÖGSBY KOMMUN  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 5 (42) 
 
Kommunfullmäktige  2015-06-01  
 

Justerandes sign 
 

 Utdragsbestyrkande 

   

 

 
 

KF § 110     DNR: KU.2015.63  
 
 
 
Apriluppföljning 2015    
Högsby kommuns resultatprognos för 2015 visar på ett resultat på 13,1 
mkr. Budgeterat resultat uppgår till 10,7 mkr vilket innebär att 
prognostiserad budgetavvikelse uppgår till 2,4 mkr. Verksamheterna 
redovisar ett prognostiserat underskott på 0,1 mkr medan de finansiella 
posterna beräknas ge ett överskott på 2,5 mkr.  
 
Den största negativa budgetavvikelsen uppvisar utbildningsutskottet, 2 mkr.  
Underskottet beror till stora delar på att utskottet blivit underkompenserade 
i demografimodellen. Den största positiva budgetavvikelsen uppvisar ÖSK, 
1,1 mkr. Avvikelsen beror på ökade intäkter, samt budgeterat överskott för 
att delfinansiera nya insamlingssystemet.  
 
De första fyra månaderna 2015 har en mindre andel av 
investeringsbudgeten förbrukats och prognosen för helåret är att 37 % av 
budgeten kommer att förbrukas. Orsaken till avvikelsen är att projektet med 
överföringsledning mellan Högsby och Ruda ytterligare försenats, 
införandet av nytt insamlingssystem för hushållsavfall har försenats, samt 
att medel för att upprusta Ruda skola inte kommer att förbrukas helt under 
2015.  
 
Fyra av de sex finansiella målen för 2015 bedöms kunna uppnås under året, 
vilket innebär en prognostiserad måluppfyllelse på 67 %. Prognosen för 
2015 innebär att 96,1 % av totala skatteintäkter och statsbidrag kommer att 
användas för att finansiera kommunens löpande verksamhet, vilket innebär 
att det finansiella målet uppnås. Under 2015 beräknas inflationen i Sverige 
uppgå till 0,1 % och årets resultat måste därmed uppgå till 121 tkr, vilket 
det kommer att göra och målet bedöms uppnås. För perioden januari-mars 
uppgår KLP-avkastningen till 3,5 %, vilket innebär en högre avkastning än 
det finansiella målet fördelat på 12 månader. Investeringsprognosen pekar 
på att målen avseende investeringsvolymerna för avgifts- respektive 
skattefinansierade investeringar inte kommer att uppnås för 2015. 
Soliditeten ser ut att kunna stärkas, tack vare resultatet, varpå det målet 
också bedöms uppnås. 
 
Sett ur verksamheternas perspektiv ser tre utav fem perspektiv ut att 
uppnås. Det är ekonomin som inte är i balans fullt ut för verksamheterna, 
samt medarbetarperspektivet där sjukfrånvaron efter årets fyra första 
månader låg på 10,61%. 
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KF § 110     DNR: KU.2015.63  
 
 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
Den ekonomiska uppföljningen per 2015-04-30 godkännes och fastställes. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Ekonomisk uppföljning april 2015.pdf 
Protokoll 2015-05-12 - KS § 128  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Ekonomi
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KF § 111     DNR: KF.2013.278  
 
 
 
Upphandlingspolicy och riktlinjer     
Inköpscentralen i Västervik har arbetat fram en gemensam 
upphandlingspolicy med tillhörande riktlinjer för alla samverkande 
kommuner.  
 
Ärendebeskrivning 
Sedan 2013 ingår Högsby kommun i en gemensam inköpscentral 
tillsammans med kommunerna i norra delen av länet. Syftet med att starta 
en gemensam inköpscentral var att stärka kommunerna upphandlings- och 
beställarkompetens, att utveckla rutiner och intern konroll, att skapa en 
gemensam avtalskatalog, samt att kunna erbjuda det lokala och regionala 
näringslivet fler intressanta upphandlingar.  
 
Ett led i detta är att skapa en gemensam policy med tillhörande riktlinjer, 
samt en uppförandekod för de samverkande kommunerna. Inköpscentralen 
i Västervik har under 2014 arbetat med att ta fram detta material och det 
har diskuterats på inköpscentralens gemensamma möten.  
 
Kommunstyrelsens ordförande föreslår att dokumenten skickas på remiss 
till näringslivsrådet och partigrupperna innan beslut tas i ärendet. 
 
Kommunledningsutskottet beslutade 2015-02-03, § 14 att skicka 
dokumenten på remiss till näringslivsrådet och partigrupperna. Svar ska 
senast vara inlämnade till kommunledningsutskottets sammanträde  
2015-04-07. 
 
Kommunledningsutskottets beslut 
Ärendet behandlas på kommunstyrelsens sammanträde 2015-05-12. 
_____ 
 
Synpunkt under mötet 
Heléne Danielsson (KD) är förvånad över att remissvaren inte beaktats och 
vill veta vad det beror på. Danielsson framhåller vikten av att inte ha för 
bråttom i ärende när fler kommuner är inblandade, alla kommuner har egen 
beslutaderätt och ska ha tid på sig att lämna yttrande.  
 
Kommunstyrelsens ordförande Stihna Johansson Evertsson (C) svarar att i 
det här fallet började tiden bli knapp och flera kommuner har redan lämnat 
in sina svar.  
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KF § 111     DNR: KF.2013.278  
 
 
 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
Högsby kommun ställer sig bakom Inköpscentralens framtagna policy, 
riktlinjer för upphandling och direktupphandling samt uppförandekod. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Riktlinjer för upphandling Högsby kommun.pdf 
Förslag_policy_20141114.docx 
Uppförandekod_2014114.docx 
Förslag till riktlinjer för direktupphandling_20141114.doc 
Remissvar KD 
Remissvar C 
Protokoll 2015-05-12 - KS § 136  
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Ekonomi 
Inköpscentralen i Västervik 
Vimmerby kommun 
Mönsterås kommun 
Oskarshamns kommun 
Västerviks kommun 
Hultsfreds kommun 
HBAB 
HEAB 
ÖSK 
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KF § 112     DNR: KPU.2015.100  
 
 
 
Rehabiliteringspolicy och handlingsplan (reviderad)    
Personalenheten har arbetat fram ny rehabilteringspolicy och 
handlingsplan. Arbetet har skett tillsammans med chefer och stämts av med 
fackliga organisationer. 
 
I policyn finns övergripande målsättningar och i handlingsplanen framgår 
hur arbetet ska ske. 
 
Under arbetets gång har förbättringsområden framkommit. En del av dessa 
har implementerats i arbetet och en del av åtgärderna arbetar 
personalenheten vidare med i andra rutiner. 
 
En konkret förändring är att arbetsgivaren snabbare ska komma igång med 
upprepad korttidsfrånvaro. Istället för som tidigare efter sex tillfällen under 
den senaste 12-månaders perioden så ska arbetet påbörjas efter tre tillfällen 
under en 6-månadersperiod. 
 
Kommunen har i sitt samverkansavtal med Försäkringskassan målet att 
sjukfrånvaron ska uppnå 5% till oktober 2016.  
 
I handlingsplanen finns förtydligat ansvar och roller samt en koppling till 
Försäkringskassans rehabiliteringskedja. 
 
Ifall policyn och handlingsplan antas så planeras utbildning för chefer kring 
rehabilitering. 
 
Personalutskottets förslag 
Personalutskottet föreslår kommunstyrelsen att anta policyn och 
handlingsplanen. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
Policyn och handlingsplanen antas. 
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KF § 112     DNR: KPU.2015.100  
 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Rehabiliteringspolicy.doc 
Handlingsplan - rehabilitering.doc 
Bilaga 1 Schematisk bild över arbetsgivarens rehabiliterin….pdf 
Bilaga 2 Process för omplaceringsutredning.pdf 
Bilaga 3 Arbetsgång vid sjukdom.pdf 
Bilaga 4 Checklista kontakt med den sjukskrivne.pdf 
Bilaga 5 - råd inför rehabiliteringssamtalet.pdf 
Bilaga 6 rehabiliteringsutredning.pdf 
Bilaga 7 Utredning korttidsfrånvaro.pdf 
Bilaga 8 handlingsplan.pdf 
Bilaga 9 vanliga begrepp i en rehabiliteringsplan.pdf 
Bilaga 10 avslut av rehab.pdf 
Folder rehabilitering.pdf 
Protokoll 2015-05-12 - KS § 137  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Personal
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KF § 113     DNR: UU.2014.32  
 
 
 
Policy och riktlinjer för hantering av den kommunala konsten 2015-
2020    
Förslag till policy och riktlinjer för hantering av den kommunala konsten 
2015-2020 är framtagen. Kommunstyrelsen beslutade 2015-01-02, § 20, att 
ärendet återremitteras på grund av revidering av punkten om utlåning. 
 
Kultur- och Fritidshandläggaren har arbetat om texten för utlåning samt 
tagit bort rubriken, texten ligger som en ingress direkt under rubriken 
"Riktlinjer för hantering av den offentliga konsten". En bilaga har även 
upprättats för låneavtal. 
 
Utbildningsutskottets förslag 
Utbildningsutskottet föreslår Kommunstyrelsen att anta den nya 
uppdaterade konstpolicyn. 
_____ 
 
Synpunkter under kommunstyrelsens möte 2015-05-12 
Magnus Gabrielsson (S) föreslår att det förtydligas under rubriken"Inköp av 
konst" att den inte omfattar avgiftsfinansierade investeringar.  
 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag  
Den reviderade konstpolicyn, inklusive Magnus Gabrielssons (S) 
tilläggsförslag, antages. 
 
 
Beslutsunderlag 
Policy och riktlinjer för konsten 141021, rev150327.doc 
Protokoll 2015-05-12 - KS § 149  
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Fritidshandläggare 
Fritidschef 
Skolchef
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KF § 114     DNR: SU.2015.15  
 
 
 
Reviderad samverkansöverenskommelse mellan Landstinget i Kalmar 
län och kommunerna i Kalmar län kring personer med psykisk 
funktionsnedsättning    
Kommuner och landsting är skyldiga enligt Socialtjänstlagen och Hälso- 
och sjukvårdslagen att ha överenskommelser om samarbete när det gäller 
personer med psykisk funktionsnedsättning. Den här överenskommelsen 
gäller mellan Kalmar läns kommuner och landsting på en övergripande 
nivå. Syftet är bland annat att ge förutsättningar för god kvalitet i vård och 
omsorg och förbättrad hälsa för personer med psykisk 
funktionsnedsättning.  
 
Socialutskottet förslag 
Socialutskottet föreslår till kommunstyrelsen att godkänna reviderad 
samverkansöverenskommelse mellan Landstinget i Kalmar län och 
kommunerna i Kalmar län kring personer med psykisk 
funktionsnedsättning. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag  
Reviderad samverkansöverenskommelse mellan Landstinget i Kalmar län 
och kommunerna i Kalmar län kring personer med psykisk 
funktionsnedsättning godkännes. 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Följebrev  
Reviderad samverkansöverenskommelse 
Protokoll 2015-05-12 - KS § 140  
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Regionförbundet' 
Socialchef 
IFO-chef
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KF § 115     DNR: KU.2015.130  
 
 
 
Nyttjanderättsavtal för området vid före detta Hanåsa Fritid   
Oscar Nordahl och Dennis Holmgren skriver till Högsby kommun att de är 
intresserade av att teckna ett nyttjanderättsavtal avseende området vid före 
detta Hanåsa Fritid. Nordahl och Holmgren vill arrendera fiskerätten av 
kommunen och rusta upp området för att i slutändan kunna erbjuda 
allmänheten möjligheter till sport- och kräftfiske. Planerna är att: 
 
1. Städa upp och förvalta området 
2. Utvärdera möjligheterna för fisk- och kräftodling 
3. Planetera in lämpliga arter 
4. Erbjuda sport- och kräftfiske 
 
Förbundschef Helena Grybäck-Svensson föreslår att ett ettårigt avtal 
tecknas mellan Högsby kommun och Osckar Nordahl och Dennis 
Holmgren. Arrendekostnad föreslås till 1500 kronor för första året. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2011-06-13, § 121, att del av fastigheten 
Hanåsa 15:1 avyttras. Kommunstyrelsens ordförande Stihna Johansson 
Evertsson (C) föreslår att det kommunfullmäktigebeslutet upphävs.  
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag  
Kommunfullmäktiges beslut 2011-06-13, § 121, att avyttra del av 
fastigheten Hanåsa 15:1, upphävs.  
 
Ett ettårigt nyttjanderättsavtal, med möjlighet till förlängning, avseende del 
av fastigheten Hanåsa 15:1 tecknas mellan Högsby kommun och Oscar 
Nordahl och Dennis Holmgren. Arrendekostnad fastställs till 1500 kronor 
för första året. 
 
Östra Smålands Kommunalteknikförbund får i uppdrag upprätta avtal och 
kommunstyrelsens ordförande och kommunchefen godkännes att 
underteckna detsamma. 
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KF § 115     DNR: KU.2015.130  
 
 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Nyttjanderättsavtal för området vid före detta Hanåsa Fritid 
KF § 121, 2011-06-13.pdf 
Protokoll 2015-05-12 - KS § 125  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Oscar Nordahl och Dennis Holmgren 
ÖSK 
Kommunchef 
KSO 
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KF § 116     DNR: KU.2015.133  
 
 
 
Försäljning av tomt Skurebo 3:54    
Två förfrågningar om köp av tomten Skurebo 3:54 har inkommit till ÖSK. 
En av intressenterna är ägare till Skurebo 3:53. Den andra intressenten äger 
Skurebo 3:50. Ägaren till Skurebo 3:50 hävdar att han inkom med sin 
förfrågan först, men enligt Östra Smålands Kommunalteknikförbunds 
(ÖSK) dokumentation inkom förfrågan först från ägaren till Skurebo 3:53. 
 
VA-ledningarna till Skurebo 3:53 går över tomten Skurebo 3:54. 
Byggnaden på Skurebo 3:53 står i tomtgräns mot Skurebo 3:54. Med 
anledning av detta förordar ÖSK en försäljning av tomten Skurebo 3:54 till 
ägaren av Skurebo 3:53. 
 
För tillköp av tomtmark inom planlagt område uttages ett pris av 30 kr/m2 
för bostadsmark. 
 
Tomtytan på Skurebo 3:54 är 531 m2 och köpeskillingen för tomten blir, 
med ovanstående prissättning, 15 930 kr. 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
Tomten Skurebo 3:54 säljs till ägaren av Skurebo 3:53, mot en köpeskilling 
av 15 930 kr. 
 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Karta Skurebo 3:54.pdf 
Protokoll 2015-05-12 - KS § 126  
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
ÖSK 
Miljö- och byggnadskontoret 
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KF § 117     DNR: KU.2015.126  
 
 
 
Försäljning av Björkshult 1:61    
En förfrågan om att köpa till tomtmark har inkommit gällande fastigheten 
Björkshult 1:61. Förbundschefen har upprättat ett förslag till köpekontrakt. 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunstyrelsen beslutar att godkänna köpekontraktet. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Köpekontraktet godkännes. 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Köpeavtal Björkshult 1:61.pdf 
Protokoll 2015-05-12 - KS § 127  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
ÖSK 
Miljö- och byggnadskontoret 
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KF § 118     DNR: MA.2015.140  
 
 
 
Avtal för inlösen av mark 
Fastighetsreglering Storgatan Högsby   
Genomförande av markreglering enligt gällande detaljplan nr 122  
(laga kraft 2014-09-16). 
 
För att åstadkomma en tydlig avgränsning av vad som är kommunens 
ansvarsområde för allmän plats respektive enskilda markägares ansvar för 
kvartersmarken togs under 2014 en ny detaljplan fram för Storgatan i 
Högsby. Som ett resultat av den planen ska nu fastighetsgränserna justeras 
så att kommunen kommer att äga det som utgör allmän plats. 

  
Föreligger överenskommelser om  fastighetsreglering med 35 fastigheter 
utmed Storgatan i Högsby. Lista med fastigheter, fastighetsägare samt avtal 
bifogas. 
 
Kommunen avser lösa in markbitar i enlighet med gällande detaljplan. 
Översikt bifogas. 
  
Marken överförs till de kommunägda gatufastigheterna Huseby 7:13 och 
Högsby 1:32. Samtidigt överförs även ca 22 m² från kommunens fastighet 
Högsby 1:123(Misteln) till gatumarken. 
 
Fastigheterna Högsby 1:64 och 1:65 som ägs av Högsby Bostads AB 
erhåller från kommunens fastighet sammanlagt 29 m² mark vilken utgör 
den yta som fastigheternas stentrappor upptar.  
 
Ekonomiska konsekvenser 
Ersättning för mark som inlöses uppgår enligt tecknade avtal till 
sammanlagt 38 370 kronor. Tillkommer därutöver ca 4000 kronor för mark 
som löses in utan överenskommelse. 
 
Enligt detaljplanens genomförandebeskrivning ska kommunen betala hela 
förrättningskostnaden. Lantmäteriet har inte kunnat uppskatta någon 
totalsumma. 
  
Riktlinjer och handlingsprogram 
Förrättningen är den avslutande åtgärden för etapp 1 av det planprogram 
som som upprättades 2012 för hela Storgatan med angränsande fastigheter. 
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KF § 118     DNR: MA.2015.140  
 
 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag  
Kommunfullmäktige godkänner avtal rörande fastighetsregleringar för 
följande fastigheter: 

 
Beteckning  Ägare 
Huseby 7:13  gatufastighet Högsby kommun 
Högsby 1:32  gatufastighet Högsby kommun 
Högsby 1:123  bibliotek Högsby kommun 
Huseby 9:4  Garpen i Högsby AB  
Högsby 1:7  Barbro Björkman  
Högsby 1:9  Emådalens Landsbygdscentrum ek. För.  
Högsby 1:12  Anna-Lena Jonsson  
Högsby 1:15  Amin Abbas  
Högsby 1:20  Högsby Filadelfiaförsamling  
Högsby 1:22  Dan Kullberg 
Högsby 1:24  Torsten Hägerström  
    Monika Hägerström 
Högsby 1:25  Berit Åberg Alsiö 
Högsby 1:39  Christer Lindström  
Högsby 1:45  Viktoria Franzén 
Högsby 1:56  Sv. Stiftelsen för Frälsningsarmén 
Högsby 1:57  Högsby Sparbank  
Högsby 1:58  Högsby Bostads AB 
Högsby 1:59  Magnus Jansson  
    Mathias Siklund  
    Kristian Furuskog 
Högsby 1:60  Högsby Bostads AB  
Högsby 1:63  Bengt Svegmo  
    Annika Svegmo  
Högsby 1:64  Högsby Bostads AB 
Högsby 1:65  Högsby Bostads AB 
Högsby 1:70  Kenneth Bojstedt 
    Ansi von Schantz Bojstedt 
Högsby 1:71  Högsby Bostads AB  
Högsby 1:76  Ulrika Svantesson  
    Johan Lundberg  
Högsby 1:82  Lars Danlid  
Högsby 1:90  Martina Screwe 
    Julien Paul Screwe  
Högsby 1:99  Jan Ridder  
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Högsby 1:125  Emådalens Landsbygdscentrum ek. för.  
Högsby 1:131  Högsby Bostads AB 
Högsby 1:141  Aminezghi Berhe 
    Yorsalem Tesfay 
Högsby 1:146  Thommy Gren 
Högsby 1:150  Maj-Lis Karlsson  
Högsby 1:151  Nicholas Danlid Burke  
Högsby 1:156  Markus Kyllenbeck 
Högsby 1:157  J.P.Klahr Bygg AB  
Högsby 1:158  Granen Alva 1 AB  
Högsby 1:159  Högsby Bostads AB 
 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Huseby 9:4 
Högsby 1:7 
Högsby 1:9 
Högsby 1:12 
Högsby 1:20 
Högsby 1:22 
Högsby 1:24 
Högsby 1:25 
Högsby 1:39 
Högsby 1:45 
Högsby 1:56 
Högsby 1:57 
Högsby 1:58 
Högsby 1:59 
Högsby 1:60 
Högsby 1:63 
Högsby 1:64 
Högsby 1:65 
Högsby 1:70 
Högsby 1:71 
Högsby 1:76 
Högsby 1:82 
Högsby 1:90 
Högsby 1:99 
Högsby 1:125 
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Högsby 1:141 
Högsby 1:146 
Högsby 1:150 
Högsby 1:151 
Högsby 1:156 
Högsby 1:157 
Högsby 1:158 
Högsby 1:159 
Marklösen Översikt.pdf 
Berörda fastigheter.pdf 
KS § 230, 2014-12-09.pdf 
Protokoll 2015-05-12 - KS § 135  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
GIS-ingenjören 
ÖSK 
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Utvärdering av införandet av två rätter inom äldreboendena   
Kommunfullmäktige beslutade 2013-02-04, § 16 att bifalla 
Socialdemokraternas motion angående valfrihet inom äldreboende, 
innebärande att Högsby kommun börjar servera minst två rätter på 
kommunens äldreboende.  
 
Under fyra veckors tid i början av 2015 har det serverats två rätter till lunch 
på Mogårdens äldreboende. En utvärdering av serveringen har genomförts. 
Där framkommer det bland annat att de boende kan ha svårt att välja vilken 
maträtt man vill ha och att det ibland kan vara svårt att komma ihåg vad 
man valt.  
 
Socialutskottets förslag 
Socialutskottet föreslår till kommunstyrelsen att godkänna utvärderingen av 
införandet av två rätter inom äldreboenden. 
_____ 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Införandet av två rätter inom äldreboendena avvaktas tills ombyggnationen 
av äldreboendena är klart. 
 
Utvärderingen godkännes. 
_____ 
 
Sypunkter under mötet 
Heléne Danielsson (KD) är missnöjd med hur utvärderingen redovisats och 
anser den inte vara ordentligt genomförd och föreslår, med instämmande av 
Gunilla Schollin-Borg (MP), att ärendet återremitteras till socialutskottet 
för förnyad beredning. 
 
Jonas Erlandsson (S) tycker det är synd att personalen har avfärdat 
förslaget, men vill avvakta införandet tills ombyggnationen är klar, enligt 
kommunstyrelsens förslag. 
 
Beslutsgång 
Kommunfullmäktiges ordförande Anders Ek (C) frågar om fullmäktige vill 
att ärendet ska avgöras idag eller återremitteras och finner att ärendet ska 
avgöras idag. 
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Kommunfullmäktiges beslut 
Införandet av två rätter inom äldreboendena avvaktas tills ombyggnationen 
av äldreboendena är klart. 
 
Utvärderingen godkännes. 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Utvärdering.pdf 
KF § 16 2013-02-04 
Protokoll 2015-05-12 - KS § 144  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Enhetschefer Mogården 
Kostchef 
Socialchef
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Motion om förbättring av Fröviskolans skolgård     
Miljöpartiet i Högsby har lämnat in en motion daterad 2014-08-22 om att 
rusta upp Fröviskolans skolgård och skolans omgivning samt att avsätta 
pengar för detta.  
 
Skolledningen håller i svar daterat 2014-12-29 med om kvalitetsnivån vad 
det gäller Fröviskolans utemiljö. Det behövs mycket stora förbättringar för 
att skolgården skall bli attraktiv. Det måste tillföras betydliga summor för 
detta ändamål.  
 
Följande förbättringar anser skolledningen är angelägna: 
 
Belysning: 
Hela området förutom gräsplanen är angeläget att belysa. Fritids och 
förskoleverksamheten kan inte bedriva utelek i den utsträckning som 
önskas under den mörka årstiden. Då Fritidsgården nu är belägen på samma 
område så är detta angeläget även för dem. Problemet har framförts av 
lämnande och hämtande föräldrar och personal. 
 
Lekutrustning: 
Här har viss investering gjorts de senare åren men ytterligare redskap 
behövs. Belastningen är mycket hård och de används även efter skoltid. 
Viktigt att Östra Smålands Kommunalteknikförbund (ÖSK) sköter 
kontinuerlig besiktning av säkerheten. 
 
Grönområde/asfalt: 
Vi kan inte ha mer grönytor än vad Östra Smålands 
Kommunalteknikförbund (ÖSK) kan sköta. I dag ser det inte trevligt ut då 
ogräs inte rensas i den utsträckning som önskas. De ytor som finns måste 
skötas innan fler skapas. Asfalt uppskattats av eleverna. Jämnare asfaltsytor 
är mer angeläget än grönytor. En grön fyrkant på Borggården skulle göra 
intrycket mer positivt. 
 
Träd och buskplantering: 
Plantering utmed Växjövägen. Fortsatt plantering runt lekområden för att 
uppnå någon skugga.  
 
Trafiksituationen: 
Har varit uppe i LRP-gruppen. Vi tycker att snedparkeringar på grönytan  
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framför matsalens kök är den bästa lösningen. Förbudet mot att köra in vid 
matsalen respekteras inte av någon och nu har vi egen verksamhet 
(kommunsköterskor) som varje dag kör där. Detta är ett allvarligt problem 
och det förekommer tillbud hela tiden. 
 
Skolledningen önskar att slippa detaljplanering av detta innan de vet om 
några pengar finns. Finns det enighet politisk för denna insats kan en 
arbetsgrupp bildas. 
 
Yttrande från skolchefen  
Det finns anledning att se över barns- och ungdomars utemiljö. Utemiljöns 
kvalitet har betydelse utifrån en rad perspektiv och vårt ansvar för denna 
lyfts även fram i exempelvis läroplan för förskolan som uttrycker att barnen 
ska få tillgång till en bra lärandemiljö.  
 
Skolchefen föreslår att den utredning som tidigare gjorts angående våra 
skolors upprustningsbehov kompletteras med de åtgärder som eventuellt 
skulle behöva utföras för att tillskapa goda miljöer för lärande och 
utveckling. 
 
Utbildningsutskottets beslut 
Enligt skolchefens förslag. 
_____ 
 
Synpunkter under kommunstyrelsens sammanträde 2015-03-10 
Gunilla Schollin-Borg (MP) föreslår att förbättringen av skolgården görs i 
etapper och start görs med "borggården" och miljön runt byggnaderna där. 
Schollin-Borg vill att träd planteras utmed Växjövägen och att Östra 
Smålands Kommunalteknikförbund (ÖSK) får i uppdrag att föreslå 
förbättringar av "borggården". Exempelvis sätts fler krukor med blommor 
ut. Schollin-Borg föreslår att finansiering sker inom ÖSKs budget. 
 
Tuva Bojsted (KD) föreslår att ÖSK samverkar med 
fritidsledarna/ungdomscoacherna på fritidsgården "Gården" för att göra 
ungdomar delaktiga i utemiljön på "borggården", till exempel genom ett 
ungdomsprojekt med finansiering från "ungdomspengarna". 
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Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
Skolchefens förslag godkännes. 
 
Förslag framförda av Gunilla Schollin-Borg (MP) och Tuva Bojstedt (KD) 
enligt ovan godkännes. 
 
Östra Smålands Kommunalteknikförbund får i uppdrag att ta fram en 
förprojektering med ett förslag till budget som sedan tas i nästa 
budgetberedning som ett investeringsäskande för Östra Smålands 
Kommunalteknikförbund.  
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Motion om förbättring av Fröviskolans skolgård 
Alternativ ÖSK.pdf 
Svar på motion om Fröviskolans utemiljö 141229.doc 
Protokoll 2015-05-12 - KS § 123  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Skolchefen 
ÖSK 
Ekonomi 
Fritidschefen 
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Motion angående vidare satsningar på Aboda Klint      
Kristdemokraterna i Högsby har i motion daterad 2014-04-03 skrivit att de 
vill att kommunen ger extra bidrag till upprustning kring Aboda Klint. 
Kristdemokraterna tycker det är viktigt att bevara och utveckla en fin 
utkiksplats och välbesökt turistattraktion i Högsby kommun.  De påpekar 
att: 
- motionsslingan är i dåligt skick och behöver en omfattande upprustning 
- tornet som turistattraktion kan långsiktigt behållas, bland annat borde     

en långsiktig underhållsplan upprättas för tornets bevarande 
- bedömning av framtida satsningar och underhåll av skidanläggningen 

och fastigheter inom kommunens mark 
- marknadsföring av naturområdet Aboda Klint. 
 
Satsningarna främjar såväl hälsa och friskvård som ökad turism i vår 
kommun. 
 
Kristdemokraterna i Högsby föreslår att: 
 
- kommunstyrelsen avsätter extra medel till slingans och tornets 

upprustning 
- kommunstyrelsen utreder övriga förslag samt bidrar personellt och 

ekonomiskt i samarbete med byutvecklingsgruppen. 
 
Utbildningsutskottet skriver i beslut 2014-06-04 att Högsby kommun har 
ett 10-årigt avtal med Allgunnen/Sinnerbo byutvecklingsgrupp. Kommunen 
har vid tecknandet av detta avtal överlåtit ansvaret för utveckling av 
arrendeområdet för rekreation och fritidsverksamhet till 
byutvecklingsgruppen. Frågan bör därför ställas till dem om de kan åta sig 
att utföra de utvecklingsinsatser som motionen anger. 
 
Kommunstyrelsen föreslog 2014-08-18 att avslå motionen med hänvisning 
till befintligt arrendeavtal med Allgunnen/Sinnerbo byutvecklingsgrupp. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2014-10-06 att återremittera motionen för 
förnyad beredning. 
 
Nuläge 
Utbildningsutskottet beslutade 2014-11-12 att ge fritids- och 
kulturhandläggaren i uppdrag att träffa Allgunnen/Sinnerbo  
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byutvecklingsgrupp för samtal runt skötsel, underhåll och framtida 
satsningar av Aboda Klint. Återrapportering sker vid utskottets 
sammanträde den 8 april. 
 
Utbildningsutskottets beslut 
Utbildningsutskottet beslutar att hänskjuta ärendet till KS. Detta beror på 
att Utbildningsutskottet inte har ekonomiska medel att tillgodose de behov 
som Allgunnen/Sinnerbo byutvecklingsgrupp anser finns samt att 
Allgunnen/Sinnerbo byutvecklingsgrupp har ansvar för driften.  
 
Utbildningsutskottet anser att motionen ska avslås om inte extra medel 
tillskjuts.  
 
Utbildningsutskottet anser vidare att det vore önskvärt om extra medel 
tillsköts. 
 
Motionen är därmed besvarad. 
_____ 
 
Synpunkter under kommunfullmäktiges möte 
Heléne Danielsson (KD) vill skicka med kommunstyrelsen att vid framtida 
diskussioner kring Aboda Klint planera för en långsiktig satsning på 
området. 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag  
Motionen avslås. 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Motion angående vidare satsningar på Aboda Klint 
Minnesanteckning från möte om motion Aboda Klint 20150128 .doc 
Mail från ASB till CD/UU.pdf 
Protokoll 2015-05-12 - KS § 130  
 
 
 
Beslutsmottagare 
Allgunnen Sinnerbo Byutvecklingsgrupp 
Fritidschef 
Fritidshandläggare
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Motion angående billigare resor för studier på annan ort        
Socialdemokraterna skriver i motion instämplad 2014-06-02 att många är 
de som slutar gymnasiet och tar steget in i högre studier. Många väljer då 
att flytta till studieorten då kostnaden för boende och resor blir för dyra. 
Om man subventionerar resor för studier på annan ort så ökar chansen att 
en del blir kvarboende i kommunen. Ju fler som blir kvar i kommunen ju 
mindre blir ju minskningen. Kostnaden för detta borde inte bli så 
omfattande, dock kan vinsten blir det.  
 
Socialdemokraterna yrkar att kommunstyrelsen utreder möjligheten att 
subventionera resor för studier på annan ort. 
 
Kommunstyrelsen återremitterade motion angående billigare resor för 
studier på annan ort 2015-03-10.  
 
Ett förslag till utformning av subventionen är framtaget. Kostnaden 
beräknas till mellan 250 000 - 340 000 kr per år. 

Villkor för subventionen är att studenten är folkbokförd i Högsby kommun 
och att denne är högskolestuderade till minst 40%. Kommunen köper in 
busskort och säljer dessa vidare med en 50% subvention. Om 54 studenter 
endast erbjuds två resor per dag vardagar i länet blir kommunens kostnad 
250 000 kr. Om studenten erbjuds fria resor även under helger blir 
kommunens kostnad 300 000 kr. Om fem studenter av dessa erbjuds resor 
till Kronoberg blir kommunens kostnad 340 000 kr. 

Sveriges kommuner och landsting (SKL) har beräknat marginalintäkten vid 
befolkningsförändringar. En invånare 19-64 år utan beskattningsbar 
inkomst ger en marginalintäkt på 12 077 kr. Föreslagen subvention kostar 
ungefär hälften av denna marginalintäkt.  
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Utredningen godkännes och någon ytterligare åtgärd görs inte i nuläget. 
 
Motionen är därmed besvarad. 
_____ 
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Kommunfullmäktiges beslut kommunstyrelsens förslag  
Utredningen godkännes och någon ytterligare åtgärd görs inte i nuläget. 
 
Motionen är därmed besvarad. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Motion angående billigare resor för studier på annan ort 
Busskort.xls 
Protokoll 2015-05-12 - KS § 131  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Skolchef
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Motion om att bilen behövs i Högsby kommun - Satsa på 
laddinfrastruktur för elbilar   
Centerpartiet skriver i motion daterad 3 november 2014 att Högsby 
kommun är en utpräglad landsbygdskommun där vi som bor är mycket 
beroende av bilen som färdmedel. För att minska belastningen på mijön bör 
det  underlättas för dem som kör elbil. Om den enskilde skall satsa på elbil 
krävs en laddinfrastruktur.  
 
Centerpartiet yrkar därför att Högsby kommunfullmäktige ger 
kommunstyrelsen i uppdrag att: 
 
• Bevaka och delta i samarbeten såsom Green Charge Sydost 
• Utarbeta en plan för utbyggnad av laddinfrastruktur i hela kommunen 
• Samarbeta med grannkommuner för att skapa en heltäckande satsning i 

första hand inom pendelavstånd 
• Söka extern finansiering för att komplettera de medel som Högsby 

kommun kan erbjuda till investering av laddinfrastruktur 
• Undersöka möjligheten att använda fler elbilar i de kommunala 

verksamheterna 
 
En förhandsbedömning har gjorts av motionen. 
 
Kommunledningsutskottets beslut 
Kommunledningsutskottet ger Mittpunkt i uppdrag att bereda motionen 
enligt de inriktningar som angetts i förhandsbedömningen. 
_____ 
 
Synpunkter under mötet 
Ewa Engdahl (C) ställer sig frågande till hur kommunstyrelsen kom fram 
till sitt förslag att avslå motionen?  
 
Kommunstyrelsens ordförande Stihna Johansson Evertsson (C) svarar att 
kommunstyrelsen endast är beredd att bevaka frågan, inte ingå något 
medlemsskap eller göra större satsningar i detta tidiga skede. 
 
Kommunfullmäktiges ordförande Anders Ek (C) informerar om att 
kommunfullmäktiges presidium beslutat om att i höst hålla ett sammanträde 
med tema Energi. 
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Ewa Engdahl (C) yrkar på att ärendet återremitteras för att avvakta 
temadagen. 
 
Beslutsgång 
Kommunfullmäktiges ordförande frågar om kommunfullmäktige vill att 
ärendet ska återremitteras eller om återremissyrkande ska avslås, och finner 
att kommunfullmäktige avslår detsamma. 
 
Kommunfullmäktiges beslut kommunstyrelsens förslag  
Motionen avslås. 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Motion C 
Bilen behövs i Högsby kommun (C).xls 
Erbjudande ang GreenCharge.pdf 
Rapport - Green Charge Strategisk studie snabbladdare 2015- Final.pdf 
Yttrande motion Mittpunkt 150508.doc 
Förhandsbedömning motion ang laddinfrastruktur för elbilar.xls 
Protokoll 2015-05-12 - KS § 132  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Mittpunkt 
ÖSK 
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Medborgarförslag om hemlagad mat inom hemtjänsten    
Ola Rosevall, Ruda, föreslår i medborgarförslag instämplat 2014-12-09 att 
kommunen inför hemlagad mat inom hemtjänsten. 

 
Socialutskottets förslag 
Socialutskottet föreslår att ansökningar om hemlagad mat ska handläggas 
som tidigare med en individuell bedömning som grund i varje enskilt 
ärende enligt Socialtjänstlagen. Socialutskottet framhåller vikten av att 
maten har ett näringsriktigt innehåll vilket kan garanteras med insatsen 
matdistribution.  
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag  
Ansökningar om hemlagad mat ska handläggas som tidigare med en 
individuell bedömning som grund i varje enskilt ärende enligt 
Socialtjänstlagen. Vikten av att maten har ett näringsriktigt innehåll 
framhålls, vilket kan garanteras med insatsen matdistribution.  
 
 
 
Beslutsunderlag 
Medborgarförslag 
Medborgarförslag.doc 
Protokoll 2015-05-12 - KS § 133  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Förslagsställaren 
Socialchefen 
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Medborgarförslag om replokal     
Några ungdomar har genom Jimmy Nåtling, Ruda, inlämnat ett 
medborgarförslag, instämplat 2014-11-14, med önskemål om en replokal i 
Högsby. 
 
Utredning 
Kontakt har tagits med Högsby Bostads AB för att efterhöra om det finns 
något tillgängligt för detta ändamål. Det gör det inte och det är heller inte 
lämpligt med någon källarlokal då det kan vara störande för de hyresgäster 
som bor i fastigheten. 

 
På fritidsgården Gården på Fröviskolan finns ett komplett utrustat 
musikrum med trumset, 2 elgitarrer, 1 bas, sånganläggning med mikrofoner 
och förstärkare, elpiano samt kablar. Utrymmet är dock ej ljudisolerat. 
 
Östra Smålands Kommunalteknikförbund har genom Nicklas Holmqvist 
uppskattat att kostnaden för att ljudisolera rummet ligger på ca 20 000 
kronor. 
 
Fritidshandläggaren föreslår: 
Befintligt musikrum på fritidsgården Gården ljudisoleras. Finansiering sker 
från anslaget ”ungdomspengar”. 
 
Rummet får hyras i två-timmarspass för 100 kronor/person (=8 tim/månad) 
inkl utrustning, för att täcka kostnader på slitage av utrustningen. 

 
Rummet finns tillgängligt att hyra under Gårdens öppettider. 
 
Utbildningsutskottets beslut 
Utbildningsutskottet anser att hyra inte ska tas vid användande av 
replokalen, istället så är den tillgänglig under fritidsgårdens öppettider.   
 
Utbildningsutskottet beslutar i övrigt enligt fritidssamordnarens förslag. 
_____ 
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Kommunfullmäktiges beslut kommunstyrelsens förslag  
Hyra tas inte ut vid användande av replokalen, istället är den tillgänglig 
under fritidsgårdens öppettider.   
 
Kommunfullmäktige beslutar i övrigt enligt fritidssamordnarens förslag. 
 
 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Medborgarförslag 
Medborgarförslag replokal, svar uppdrag.doc 
Protokoll 2015-05-12 - KS § 134  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Fritidschefen 
Fritidshandläggaren 
ÖSK 
Skolchef 
Ekonomi 
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Medborgarförslag angående farlig väg, Släthult Ruda     
Medborgarförslag angående farlig väg mellan Släthult och Ruda har 
inkommit till Högsby kommun 2014-09-11. Det framförs att 
Oskarshamnsvägen som går mellan Släthult och Ruda är farlig då 
hastigheten är 70 km/h och i Släthult 50 km/h. Det finns bilister och 
lastbilar som inte respekterar hastighetsbegränsningen vilket leder till 
problem för de gående utmed vägsträckan. Medborgarförslaget är att det 
anläggs en GC-väg utmed vägsträckan Släthult-Ruda. Om det inte är 
möjligt föreslås att hastigheten på sträckan sänks, alternativt att en 
fartkamera sätts upp eller att förbindelsen från Oskarshamnsvägen till 
elljusspåret i Ruda rustas upp. 
 
Medborgarförslaget har överlämnats till Östra Smålands 
Kommunalteknikförbund (ÖSK):s gatuavdelning för yttrande. 
 
Gatuavdelningens yttrande 
Trafikverket är huvudman för den aktuella vägsträckan. De har tidigare haft 
frågan hos sig och då konstaterat att nyttan är för liten i proportion till 
kostnaden. Trafikverket jobbar också med att styra alla tunga transporter 
över Oskarshamn och upp/till Glahytt och omvänt.  
Trafikverket har redan genomfört en åtgärd genom att sänka hastigheten 
från 70 km/h till 50 km/h genom Släthult.  
 
I och med att vägsträckan är utanför tätbebyggt område brukar inte 
Trafikverket vara lika positiv till att kommunen bygger och bekostar GC-
väg själva som om det hade varit inom tätbebyggt område.  
 
Gällande de alternativa förslagen med sänkt hastighet och/eller fartkamera 
är också det en fråga för Trafikverket att hantera. Dessa förslag kan 
självklart framföras till Trafikverket från Högsby kommun/ÖSK. 
 
När det gäller en upprustning av förbindelsen från Oskarshamnsvägen till 
elljusspåret i Ruda så kan ÖSK konstatera att det är möjligt att genomföra 
men det behöver kontrolleras med markägare och Ruda IF som ansvarar för 
elljusspåret. Ingen kostnad har tagits fram för upprustning. 
 
Gatuavdelningen föreslår därför att de får i uppdrag att undersöka 
möjligheten till att rusta upp förbindelsen samt ta fram en kostnadskalkyl. 
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Kommunledningsutskottets beslutade 2014-11-11, § 83 att ge 
kommunchefen i uppdrag att upprätta en strategi avseende 
prioriteringsordning för anläggande och underhåll av gång- och cykelvägar 
i kommunen. Rapport ska avges i april 2015 och kostnader ska ligga med i 
budgetberedningens arbete avseende budget 2016. 
 
Östra Smålands Kommunalteknikförbund fick i uppdrag att undersöka 
möjligheten att rusta upp förbindelsen från Oskarshamnsvägen till 
elljusspåret och ta fram en kostnadskalkyl för upprustningen. Markägarnas 
samt Ruda IF:s tillstånd inhämtas.  
 
Avdelningschefen för gata och park meddelar att han fått muntligt 
godkännande från markägarna och Ruda IF. Aktuell sträcka är på ca 20-30 
meter. Om upprustning av marksträckan ska rustas upp krävs att någon 
form av avtal upprättas. 
 
Kommunledningsutskottet beslutade 2015-04-07, § 27 att tillsätta en 
arbetsgrupp, under ledning av stadsarkitekten, som får uppdraget att göra 
prioriteringar av framtida insatser avseende gång- och cykelvägar. 
 
Kommunledningsutskottets förslag  
Medborgarförslaget överlämnas till den nya arbetsgruppen för planering 
och prioritering av anläggande och underhåll av gång- och cykelvägar i 
kommunen.  
 
Beslut om eventuella insatser görs av kommunstyrelsen. 
 
Medborgarförslaget är därmed besvarat. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut kommunstyrelsens förslag  
Medborgarförslaget överlämnas till den nya arbetsgruppen för planering 
och prioritering av anläggande och underhåll av gång- och cykelvägar i 
kommunen.  
 
Projektet ska prioriteras och åtgärden belasta årets budget. 
 
Medborgarförslaget är därmed besvarat. 
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Beslutsunderlag 
Medborgarförslag angående farlig väg, Släthult Ruda 
Protokoll 2015-05-12 - KS § 124 
KU § 27, 2015-04-07.pdf  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Förslagsställaren 
ÖSK 
Miljö- och bygg 
Ekonomi 
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Medborgarförslag    
Inga medborgarförslag är inlämnade till dagens sammanträde. 
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Besvarande av enkel fråga angående hemtjänst   
Solweig Ekh (S) tycker kommunen har en bra värdegrund för vård och 
omsorg inom Högsby kommun, hemtjänstpersonalen gör ett mycket bra 
jobb. Vid kommunfullmäktiges sammanträde 2015-05-04 vände sig Ekh  
till socialutskottets ordförande Marcus Schön (M) och efterhörde om det är 
värdigt att en brukare inom hemtjänsten får besök av mellan 20-25 olika 
hemtjänstassistenter under en och samma månad? Brukare har uttryckt oro 
över att så många olika hemtjänstpersonal kommer till sina hem. 
 
Socialutskottets ordförande Marcus Schön (M) anser inte det värdigt att 
behöva ha mellan 20-25 olika hemtjänstassistenter. Men har någon brukare 
exempelvis 6 insatser/dygn kan det bli många olika assistenter på en 
månad. Verksamheten strävar efter att ha samma personal förmiddagar och 
eftermiddagar. Vid senaste mätningen var det 14 personal/brukare. Har man 
klagomål är man välkommen att kontakta verksamheten.  
 
Solweig Ekh (S) svarar att hon tror inte de äldre ringer och klagar. De äldre 
är tacksamma för hemtjänsthjälpen, men upplever stor oro att släppa in så 
många olika assistenter i sina hem. 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll 2015-05-04 - KF § 100  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Socialchefen 
Områdeschef vård och omsorg
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Enkel fråga angående Stångådalsbanan   
Mikael Jonnerby (C) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Stihna 
Johansson Evertsson (C) och efterhör hur hon ställer sig till Trafikverkets 
förslag om att lägga ned Stångådalsbanan? 
 
Kommunstyrelsens ordförande Stihna Johansson Evertsson (C) svarar att 
hon ser mycket allvarligt på beskedet. Samtliga kommuner som ingår i 
Infrastrukturkansliet är enade om att jobba för att bevara Stångådalsbanan. 
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Enkel fråga angående Fokusundersökningen   
Solweig Ekh (S), med flera kommuninvånare, är bekymrade över 
kommunalrådets uttalande i samband med redovisningen av 
Fokusundersökningen, som resulterade i en sistaplats för Högsby kommun. 
Ekh vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Stihna Johansson 
Evertsson (C) och efterhör hur mycket det satsas på framtids- och 
näringslivsfrågor i kommunen. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Stihna Johansson Evertsson (C) svarar att 
ett kulturmiljöprogram håller på att tas fram, översyn görs av 
näringslivsarbetet och kommer att att presenteras efter sommaren. Arbete 
med grundskoleutredning fortsätter. Kommunstyrelsens ordförande påpekar 
att värden som småkommuner har, har inte tagits med i undersökningen.  
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Tack och tillönskan om en skön sommar!   
Kommunfullmäktiges ordförande Anders Ek (C) tackar fullmäktiges 
ledamöter för den här terminen och önskar alla en skön och god sommar! 

Kommunfullmäktiges 1:e vice ordförande Gunilla Schollin-Borg (MP) 
tillönskar även kommunfullmäktiges ordförande en trevlig sommar! 
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Kommunfullmäktige 2015—2018 
   

Datum 2015-06-01   
 

               
   Omröstningar      
     §     §     
Ledamöter Tjänstgörande ersättare Närvaro Ja Nej Avstår Ja Nej Avstår

(S) Jonas Erlandsson   X             
(C) Stihna Johansson-
Evertsson  X             

(S) Jenny Joelsson   X             

(SD) Leif Gustavsson   X             

(S) Carl-Axel Blom  X       

(C) Ingemar Svanström   X             

(M) Anders Svensson   X             

(KD) Lars Elmborg   X             

(S) Sofie Gustafsson Catarina Thunberg  X             

(SD) Sune Olsson   X             

(C) Ewa Engdahl   X             

(S) Magnus Gabrielsson   X             

(S) Diana Bergeskans   X             

(C) Per Gröön  X               

(SD) Lennart Persson  X             

(S) Åke Gustavsson   X             

(M) Marcus Schön  X             

(KD) Heléne Danielsson   X             

(S) Ingrid Axelsson Helene Josefsson  X             

(C) Mikael Jonnerby   X             
(MP) Gunilla Schollin-
Borg   X             

(SD) Philip Rosvall   X             

(S) Torbjörn Carlreus  X               

(S) Solweig Ekh   X             

(S) Ingbritt Loberg  X             
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Kommunfullmäktige 2015—2018   Datum 2015-06-01 
        
                
   Omröstningar      
   §   §   
Ledamöter Tjänstgörande ersättare Närvaro Ja Nej Avstår Ja Nej Avstår

(SD) Evert Andersson  -       

(C) Rosa Lopez   X             

(M) Carl-Wiktor Svensson   X             

(S) Kent-Sören Bergström   X             

(V) Agneta Öberg   -             

(KD) Tuva Bojstedt   X             

(S) Josefine Wistemark Lars Backlund  X             

(C) Jens Gustafsson   X             

(SD) Samsouy Persson Henrik Wallin  X             

(C) Anders Ek  X       
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